
 

 

 

 

Generalforsamling 2010 
 

1. Valg af dirigent – Mikael Busse 
Valg af stemmetællere – Rasmus Sørensen 
Godkendelse af evt. fuldmagter. Der er ingen fuldmagter, 16 matrikler er repræsenteret. 
Referent: Thomas Rose, Ravnsgaardsvej 85 
 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 
 

a. Thomas Dybvad præsenterer bestyrelsens beretning for 2009.  
i. Ligger som bilag til dette referat. 

ii. Morten Zinther redegør for sagen om hegn opsat ved R93. 
b. Poul Sachmann siger tak til bestyrelsen for godt arbejde, og appellerer til godt naboskab og 

dialog. Vil gerne om der er medlemmer der kan og vil tage initiativ til at bevare området 
pænest muligt.  

c. Gerhard Hansen redegør for rydningen af skråningerne og fællesarealet. Han føler sig dårligt 
behandlet, og mener der skal ryddes endnu mere.   

d. Kurt Egebro kommer med forespørgsel om neddrosling af kontrollen med de grønne 
områder. Kurt vil gerne være sponsor på maskine og fjernelse af siv og lignende.  

e. Ønske om mere frivilligt arbejde i og omkring fællesarealerne. 
f. Den nye bestyrelse vil se på de kommende arbejdsopgaver omkring de grønne områder.  
g. Beretningen bliver godkendt. 

 
3. Aflæggelse af regnskab for året 2009 (kopi af regnskab kan ses på hjemmesiden). 

 
a. Berit gennemgår hovedpunkterne i regnskabet 
b. Der blev efterspurgt om der kan blive aftale med naboforeninger til dækning af snerydning? 

 
4. Behandling af indkommende forslag. 

 
a. Bestyrelsen ønsker vedtægternes § 12 ændret  

i. Forslaget blev vedtaget med alle deltagere for. 
b. Finn Thomsen har forslag om etablering af lampe på stig mellem Ravnsgårdsvej og Lillenæs.  

i. 5 for, 8 imod, 3 blanke 
Forslaget blev ikke vedtaget. 

c. Finn Thomsen ønsker afstemning om forslag om hastighedsnedsættende foranstaltninger på 
stien op mod Lillenæs 42 

i. 5 i mod, 8 for, 3 blanke 
Forslaget blev vedtaget, og bestyrelsen vender tilbage til Finn Thomsen efter første møde. 
 

5. Fastlæggelse af budget og kontingent år 2010. (Forslag til budget år 2010 kan ses på hjemmesiden.) 
 

a. Budgettet for 2010 bliver enstemmigt vedtaget. 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
 

a. MiKael Busse Ravnsgårdsvej 149 
b. Erik Møller, Ravnsgaardsvej 135 



 

 

 

c. Morten Zinther, Lillenæs 81 
 
Suppleanter 
 

d. Rasmus Sørensen 
e.  

 
7. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

 
a. Rasmus Sørensen fortsætter som revisor 
b. Preben Toft fortsætter som revisor suppleant 

 
8. Eventuelt. 

 
a. Kurt Egebro ønsker hurtig handling på de grønne områder. Han vil gerne stille maskiner til 

rådighed. Bestyrelsen vender tilbage. 
b. Badebrolauget ønsker stadig nye medlemmer til at hjælpe med opsætning i foråret. 
c. Der bliver spurgt til procedurer omkring behandling af indkomne sager og spørgsmål.  
d. Der bliver ønsket en fælles dag omkring de grønne områder – bestyrelsen behandler 

forespørgslen og vender tilbage til alle medlemmer. Der er ingen, der må foretage sig noget 
på de grønne områder. 

e. Der bliver igen opfordret til at nogle tager initiativ til et Sct. Hans bål. I den forbindelse 
henviser bestyrelsen til gældende regler for etablering af bål. 

 
 

 
 


